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Protokół Nr 6/07 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska 
z dnia 26 czerwca 2007 r. 

 
 

Ad. 1 
 
Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący 

Pan Józef Konarczak, który powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 
 
Ad. 2 
 
Obecni: 
 
Przewodniczący:                                                    Józef Konarczak  

Wiceprzewodniczący:                                            Leszek Kami ński 

Członkowie:                                                            Józef Czarnecki 

                                                                                 Grzegorz Józefowski  

                                                                                 Henryk Sadzki  

                                                                                 Alfred Siama  

                                                                                 Krzysztof Wachowiak  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokółu. 
Na posiedzenie został zaproszony: 

• Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej 

Szumski. 

 
Ad. 3 
 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił porządek posiedzenia, który został 
przyjęty w wyniku głosowania 6 głosami „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Krzysztofa Wachowiaka. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił protokół Nr 5/07 z posiedzenia Komisji. 
W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 6 „za” przy nieobecności 
Radnego Pana Krzysztofa Wachowiaka. 
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Ad. 5 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/06 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 grudnia 2006 r. w sprawie zatwierdzenia projektu 

zestawienia przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej przedstawił Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Pan Andrzej Szumski. 

 

Przygotowana zmiana do uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr III/16/06 z dnia 28 

grudnia 2006 r. polega na wprowadzeniu do zestawienia przychodów i wydatków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. zadania 

polegającego na sporządzeniu dokumentacji geodezyjno-kartograficznej pod budowę 

zbiorników wodnych w Gostyniu i Poniecu oraz zmiany kwoty z 28.000 zł na kwotę 23.000 zł 

w pozycji „Usługi związane z monitorowaniem zlikwidowanego składowiska odpadów 

niebezpiecznych - analizy z punktów monitoringowych - 5 piezometrów P-4, P-5, P-6, P-7, P-

9 oraz opracowanie raportu” ze względu na wynegocjowanie kwoty o 5.000 zł niższej niż 

została zaplanowana na ten cel. 

 Zarząd Powiatu przedkłada projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przychodów                     

i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz wnosi o 

jego przyjęcie. 

 
Na posiedzenie Komisji przybył Radny Pan Krzysztof Wachowiak. 

 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak zaproponował wprowadzenie zmiany w pkt 12 

załącznika do projektu uchwały poprzez wykreślenie zwrotu „Gostyń i Poniec” a wpisanie 

zwrotu „w powiecie gostyńskim”. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty głosami 7 „za”. 
 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak poddał projekt uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z 
dnia 28 grudnia 2006 r. w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i 
wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
przedstawił Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta głosami 7 „za”. 
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Ad. 6 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił stanowisko Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie budowy obwodnicy Gostynia i Piasków. 

 
Radny Pan Leszek Kamiński zauważył, że obwodnicy Piasków nie planowano w 

dokumentacji. 

Radny Pan Henryk Sadzki stwierdził, że obwodnica powinna objąć również Piaski, gdyż nie 

usprawni się ruchu drogowego w Gostyniu bez uwzględnienia Piasków. Jednak nie powinno 

się rozpoczynać budowy obwodnicy Piasków przed budową obwodnicy Gostynia. 
Radny Pan Grzegorz Józefowski zauważył, że usprawnienie przejazdu przez Gostyń jest 

priorytetowe i wyraził zdanie, iż popiera przedstawione stanowisko Rady Powiatu. 

 
Ad. 7 
Radny Pan Grzegorz Józefowski zapytał co stoi na przeszkodzie, by przy ubojniach lub 

małych zakładach istniały spalarnie. 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak odpowiedział, że istniejące przepisy umożliwiają 

budowanie spalarni tylko przy zakładach utylizacyjnych. 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał dlaczego funkcjonuje wysypisko śmieci w Karcu 

skoro w 2006 roku Pani Kończal z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w 

Lesznie stwierdziła, że jest ono nieczynne. Zauważył, że zmienił się zarządca wysypisk 

śmieci, które podlegają obecnie Urzędowi Wojewódzkiemu. Jednak nie poprawiło to sytuacji. 

Wyraził opinię, iż w Poniecu jest za dużo śmieci. Poprosił Naczelnika Pana Andrzeja 

Szumskiego o przygotowanie się z tego tematu na sesję Rady Powiatu. Poruszył również 

temat zanieczyszczenia rzeki Kania w Gostyniu. 

Radny Pan Józef Czarnecki poinformował, że winny zanieczyszczenia został 

zidentyfikowany. 

 
Ad. 8 
Przewodniczący Pan Józef Konarczak podziękował obecnym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 
                                                                          Wiceprzewodnicz ący Komisji Rolnictwa 
                                                                             Le śnictwa i Ochrony Środowiska 
 
                                                                                        Leszek Kami ński 
 
Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


